Титульний аркуш

26.03.2025	
(дата реєстрації особою електронного документа)	
3/3	
(вихідний реєстраційний номер електронного документа)	

Підтверджую ідентичність та достовірність інформації, що розкрита відповідно до вимог Положення про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами (далі - Положення).	

Головний виконавчий директор, Голова Ради директорiв				Оксак Олег Iванович	
(посада)		(місце для накладання електронного підпису уповноваженої особи емітента/особи, яка надає забезпечення, що базується на кваліфікованому сертифікаті відкритого ключа)		(прізвище та ініціали керівника або уповноваженої особи)	

Річний звіт
Приватне акцiонерне товариство "Науково-технiчний центр "Iнформацiйнi системи" (24560488)
за 2024 рік

Рішення про затвердження річного звіту: Рішення загальних зборів акціонерів від 14.03.2025, Рiчну iнформацiю Товариства за 2024 рiк- затвердити.
Особа, яка здійснює діяльність з оприлюднення регульованої інформації: 
Особа, яка здійснює подання звітності та/або звітних даних до Національної комісії з цінних паперів та фондового ринку: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00002/ARM

Дані про дату та місце оприлюднення річної інформації:
Річну інформацію розміщено на власному вебсайті емітента	https://is-ntc.com/category/richna-informacziya-emitenta/	26.03.2025	
	(URL-адреса вебсайту)	(дата)	

Пояснення щодо розкриття інформації
ПрАТ НТЦ "IНФОРМСИСТЕМИ" розкриває рiчну iнформацiю в обсязi пiдпункту 5) пункту 48  "Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв ..." (Рiшення №608 вiд 06.06.2023 року)  с огляду на те, що:

1. Товариство є приватне акцiонерне товариство;
2. Товариство не становить суспiльного iнтересу;
3. Структура управлiння особою- однорiвнева.

Пояснення щодо розкриття інформації.

1. Випуски цiнних паперiв, за якими надається забезпечення вiдсутнi.
2. Особи, якi надають забезпечення за зобов'язаннями емiтента вiдсутнi.
3. Вiдповiдно до ст.4 ЗУ "Про державне регулювання ринку цiнних паперiв" пiдприємство не потребує визначення рейтингової оцiнки.
4. Рейтинговi агентства послуги не надавали.
5. Облiгацiї та iншi цiннi папери Емiтентом не випускались. 
6. Борговi , похiднi та деревативнi цiннi папери Емiтентом не випускались.
7. Iпотечнi облiгацiї не випускались.
8. Iпотечнi сертифiкати не випускались.
9. Сертифiкати ФОН не випускались.
10. Цiльовi облiгацiї не випускались.
11. Емiтент не займається видами дiяльностi, що класифiкуються , як переробна, добувна промисловiсть.
12. Фiлiалiв та iнших вiдокремлених пiдроздiлiв емiтент не має.
13. Емiсiї цiльових корпоративних облiгацiй, виконання зобов'язань за якими здiйснюється шляхом об'єкта (частини об'єкта ) житлового будiвництва, не здiйснювалось.
14. Протягом звiтного перiоду власнi акцiї не викупались(не придбавались).
15. Працiвники емiтента iншими цiнними паперами (крiм акцiй) не володiють.
16.Будь-якi обмеження щодо обiгу цiнних паперiв емiтента не iснують.
17.Змiна  акцiонерiв, яким належать голосуючi акцiї, розмiр пакета яких став бiльшим, меншим або рiвним пороговому  значенню пакета акцiй не вiдбувалась.
18.Iнформацiя про вчинення правочинiв, щодо вчинення яких є заiнтересованiсть не оприлюднювалась згiдно ст.107 п.14 ЗУ "Про акцiонернi товариства".
18. Емiтент не здiйснює дiяльность у видобувних галузях та не є пiдприємством суспiльного iнтересу, тому не подає звiт про платежi на користь держави.
19.Положення про дивiдендну полiтику не затверджувалось. Дивiдендна полiтика Товариства наведена у Статутi Товариства.
21.Комiтети радою директорiв не створювалися.
22.Обмежень щодо будь-яких прав участi та голосування акцiонерiв (учасникiв) на загальних зборах особи не було. 
23.Радник з корпоративних прав вiдсутнiй.
24.Iнформацiя згiдно п.45 Положення про розкриття iнформацiї... №608 не надається, так як емiтент не є пiдприємством, що становить суспiльний iнтерес.
25.Особа не є фiнансовою установою.
26. Дiловi вiдносини з клiєнтами/контрагентами  держави зони ризику або клiєнтами/контрагентами, якi контролюються державою зони ризику для клiєнтiв/контрагентiв-юридичних осiб вiдсутнi.
27. Дiловi вiдносини з клiєнтами/контрагентами  держави зони ризику або клiєнтами/контрагентами, якi контролюються державою зони ризику для клiєнтiв/контрагентiв-фiзичних осiб вiдсутнi.
28. В структурi власностi емiтента вiдсутня iнформацiя щодо юридичних осiб, мiсцем реєстрацiї яких є iноземнi держави зони ризику.
29. В структурi власностi емiтента вiдсутня iнформацiя щодо юридичних осiб: засновникiв, акцiонерiв, учасникiв, мiсцем реєстрацiї яких є iноземнi держави зони ризику.
30. В органах управлiння емiтента вiдсутня iнформацiя щодо фiзичних осiб, якi мають громадянство iноземної держави зони ризику.
31. Дочiрнi компанiї/пiдприємства, фiлiї, представництва та/або iншi вiдокремленi структурнi пiдроздiли емiтента на територiї держави зони ризику не розташованi.
32. В структурi власностi емiтента вiдсутня iнформацiя щодо юридичних осiб, мiсцем реєстрацiї яких є iноземнi держави зони ризику.
33. У емiтента корпоративних прав в юридичнiй особi, зареєстрованiй в iноземнiй державi зони ризику не має.
34. У емiтента цiнних паперiв  юридичної особи, зареєстрованої в iноземнiй державi зони ризику не має.
35.Корпоративнi/акцiонернi договори не укладались.
36.Будь-якi договори та/або правочини, умовою чинностi яких є незмiннiсть осiб, якi здiйснюють контроль над емiтентом, вiдсутнi.
37. Винагороди або компенсацiї, якi мають бути виплаченi посадовим особам емiтента в разi їх звiльнення, не передбачаються.
38. Положення про дивiдендну полiтику не затверджувалось.
39. У звiтньому роцi дивiденди не нараховувались та не виплачувались.
40. Iнформацiї про одержанi лiцензiї на окремi види дiяльностi немає; 
41. Посади корпоративного секретаря немає;
42. Рiчна фiнансова звiтнiсть  надаеться без перевiрки суб'єктом аудиторської дiяльностi згiдно пункту 49 "Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв ..." (Рiшення №608 вiд 06.06.2023 року);
43. Аудиторський звiт не розкривається, бо аудит фiнансової звiтностi Товариства не проводився.
44. Звiт про сталий розвиток Товариства не розкривається вiдповiдно пiдпункту 5) пункту 48  "Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв ..." (Рiшення №608 вiд 06.06.2023 року).
Iнформацiя щодо участi емiтента в iнших юридичних осiбах не розкривається в зв'язку з тим, що емiтенту  в iншої юридичної особi належить менш нiж 5 вiдсоткiв акцiй.
Судових справ у розмiрi на суму 1 та бiльше вiдсоткiв активiв у звiтному роцi у емiтента не було.
18 квiтня 2024 року Загальними зборами акцiонерiв Товариства прийнято рiшення: дивiденди за пiдсумками роботи за 2023 рiк не нараховувати та не виплачувати.
14 березня 2025 року Загальними зборами акцiонерiв Товариства прийнято рiшення: дивiденди за пiдсумками роботи за 2024 рiк не нараховувати та не виплачувати.
Привiлейованi акцiї вiдсутнi.
Таблицi "Iнформацiя про обсяги виробництва та реалiзацiї основних видiв продукцiї" та "Iнформацiя про собiвартiсть реалiзованої продукцiї" емiтент не заповнював, тому що не займається видами дiяльностi, що класифiкуються як переробна, добувна промисловiсть або виробництво та розподiлення електроенергiї, газу та води за класифiкатором видiв економiчної дiяльностi.
В облiковiй полiтицi пiдприємства зафiксовано прямий метод розрахунку грошових коштiв.
Iнформацiї про зобов"язання та забезпечення особи немає, бо немає кредитiв.

Зміст
до річного звіту
I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
3. Структура власності
4. Опис господарської та фінансової діяльності
II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
3. Цінні папери
III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
2. Річна фінансова звітність
4. Твердження щодо річної інформації
5. Значні правочини та правочини із заінтересованістю
IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1) звіт про корпоративне управління
3. Дивідендна політика
5. Перелік посилань на внутрішні документи особи, що розміщені на вебсайті особи
VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року

I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
1	Повне найменування	Приватне акцiонерне товариство "Науково-технiчний центр "Iнформацiйнi системи"	
2	Скорочене найменування	ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми"	
3	Ідентифікаційний код юридичної особи	24560488	
4	Дата державної реєстрації	15.06.1998	
5	Місцезнаходження	39600, Україна, Полтавська обл., мiсто Кременчук, проспект Свободи, будинок 4. Фактичне: 39600, Україна, Полтавська обл., мiсто Кременчук, проспект Свободи, будинок 4	
6	Адреса для листування	39600, Україна, Полтавська обл., Кременчуцький р-н, м.Кременчук, проспект Свободи, будинок 4	
7	Особа, яка розкриває інформацію	V	Емітент
	Особа, яка надає забезпечення	
8	Особа має статус підприємства, що становить суспільний інтерес		Так
V	Ні	
9	Категорія підприємства		Велике
	Середнє
V	Мале
	Мікро	
10	Адреса електронної пошти для офіційного каналу зв'язку	ntc@is.pl.ua	
11	Адреса вебсайту	http://is-ntc.com	
12	Номер телефону	(0536)741386, (0536)765070	
13	Статутний капітал, грн	1111286	
14	Відсоток акцій (часток/паїв) у статутному капіталі, що належить державі	0	
15	Відсоток акцій (часток, паїв) статутного капіталу, що передано до статутного капіталу державного (національного) акціонерного товариства та/або холдингової компанії	0	
16	Середня кількість працівників за звітний період	12	
17	Витрати на оплату праці, тис. грн (для розрахунку фіктивності для суб'єктів малого підприємництва)	1702	
18	Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	26.20 - Виробництво комп'ютерiв i периферiйного устаткування
28.21 - Виробництво духових шаф, печей i пiчних пальникiв
62.01 - Комп'ютерне програмування	
19	Структура управління особи	V	Однорівнева
	Дворівнева
	Інше	

Банки, що обслуговують особу:
1	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ КБ "Приватбанк", м.Київ	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	305299	
	IBAN	UA403052990000026006041202455	
	Валюта рахунку	у iноземнiй валютi	
2	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ КБ "Приватбанк", м.Київ	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	305299	
	IBAN	UA383052990000026002021209472	
	Валюта рахунку	у нацiональнiй валютi	

Штрафні санкції щодо особи:
№ з/п	Номер та дата рішення, яким накладено штрафну санкцію	Орган, який наклав штрафну санкцію	Суть санкції (та її розмір, якщо застосовується)	Підстава для накладення санкції (з посиланням на відповідні норми законодавства)	Інформація про виконання	
1	2	3	4	5	6	
1	8528/0406
11.06.2024	Головне управлiння ДПС у Полтавськiй областi	Реєстрацiя податкових накладних з порушенням термiнiв у розмiрi 124891,56 грн	пункт 201.10 стаття 201 Податкового Кодексу України	Податок на додану вартiсть iз вироблених в Українi товарiв, послуг, 14010100, в сумi 124891,56 грн сплачено 27.06.2024 р.	
2	9435/0406
26.06.2024	Головне управлiння ДПС у Полтавськiй областi	Реєстрацiя податкових накладних з порушенням термiнiв у розмiрi 4488,80 грн	пункт 201.10 стаття 201 Податкового Кодексу України	Податок на додану вартiсть iз вироблених в Українi товарiв, послуг, 14010100, в сумi 4488,80 грн сплачено 15.07.2024 р.	

2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
Органи управління
№ з/п	Назва органу управління (контролю)	Кількісний склад органу управління (контролю)	Персональний склад органу управління (контролю)	
1	2	3	4	
1	Рада директорiв	Рада директорiв акцiонерного товариства (далi - Рада директорiв) є колегiальним виконавчим органом, що в межах компетенцiї, визначеної статутом акцiонерного товариства та чинного законодавства, здiйснює управлiння товариством та забезпечує контроль за дiяльнiстю виконавчих директорiв.
 До складу Ради директорiв входять 7 (сiм) членiв: виконавчi директори та Головний виконавчий директор.	Голова Ради директорiв-Головний виконавчий директор Оксак Олег Iванович.

Члени Ради директорiв  - виконавчі директори:
Райський Олександр Юхимович,
Кузьмiна Наталiя Анатолiївна, 
Бажинов Iван Харитонович,
Пуцько Володимир Васильович,
Лейко Василь Васильович, 
Лукацький Сергiй Леонiдович.

Інформація щодо посадових осіб
Рада
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Голова Ради директорiв, Головний виконавчий директор	Оксак Олег Iванович			1949	вища	58	ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми", код 24560488
З 22.09.2015 р. по 2023 рiк  - Голова правлiння-директор ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми". 
Рiшенням чергових загальних  зборiв акцiонерiв ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми" вiд 06.04.2023р. на пiдставi особистої заяви обрано Головою Ради директорiв-Головним виконавчим директором з 06 квiтня 2023 року на строк три роки згiдно чинного законодавства .
З 01.09.2017 року  по теперiшнiй час - член Наглядової ради ПрАТ "Кредмаш", код 05762565, мiсцезнаходження: м. Кременчук, проспект Свободи,4. З 1998 р. по теперiшнiй час - директор ТОВ "НВО "БАЛАНС+КЛУБ" ,код 30205127, мiсцезнаходження: м. Кременчук, проспект Свободи,4, оф. 1.
З 1996 р. по теперiшнiй час - голова правлiння ГО "Кременчуцький клуб бухгалтерiв i аудиторiв "БАЛАНС+" ,код 24563452, мiсцезнаходження: м. Кременчук, проспект Свободи,4, оф. 1.
З 27.07.2017 року по теперiшнiй час - директор ТОВ "Євроавтоматизацiя" ,код 41473418, мiсцезнаходження: м. Кременчук, проспект Свободи,4, оф. 3.
З 1996 р. по теперiшнiй час - голова правлiння ГО ФСЗ "Злагода", код 23814679, мiсцезнаходження: м. Кременчук, проспект Свободи,4, оф. 4.	06.04.2023
3 роки	Ні	
2	Член Ради директорiв, виконавчий директор з iнформацiйних технологiй	Райський Олександр Юхимович			1960	вища	46	ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми", код 24560488
Рiшенням чергових загальних  зборiв акцiонерiв ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми" вiд 06.04.2023р. на пiдставi особистої заяви обрано членом Ради директорiв-виконавчим директором Райського Олександра Юхимовича з 06 квiтня 2023 року на строк три роки згiдно чинного законодавства .
З 2011р по 2023 рiк -  член правлiння-директор з iнформацiйних технологiй ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми"	06.04.2023
3 роки	Ні	
3	Член Ради директорiв, виконавчий директор з фiнансiв та економiки, головний бухгалтер	Кузьмiна Наталiя Анатолiївна			1960	вища	45	ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми", код 24560488
Рiшенням чергових загальних  зборiв акцiонерiв ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми" вiд 06.04.2023р. на пiдставi особистої заяви обрано членом Ради директорiв-виконавчим директором Кузьмiну Наталiю Анатолiївну  з 06 квiтня 2023 року на строк три роки згiдно чинного законодавства .
З 2009р. по 2023р. - член Правлiння ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми", головний бухгалтер ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми".	06.04.2023
3 роки	Ні	
4	Член Ради директорiв, виконавчий директор з координацiї  виробництва та реалiзацiї готової продукцiї	Бажинов Iван Харитонович			1949	вища	58	ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми", код 24560488
Рiшенням чергових загальних  зборiв акцiонерiв ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми" вiд 06.04.2023р. на пiдставi особистої заяви обрано членом Ради директорiв-виконавчим директором Бажинова Iвана Харитоновича з 06 квiтня 2023 року на строк три роки згiдно чинного законодавства .
З 2015р. по 2023р. - член Правлiння ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми", зам. директора з виробництва та реалiзацiї ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми".	06.04.2023
3 роки	Ні	
5	Член Ради директорiв, виконавчий директор з реалiзацiї та супроводу готової продукцiї	Лейко Василь Васильович			1983	вища	17	ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми", код 24560488
Рiшенням чергових загальних  зборiв акцiонерiв ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми" вiд 06.04.2023р. на пiдставi особистої заяви обрано членом Ради директорiв-виконавчим директором Лейка Василя Васильовича з 06 квiтня 2023 року на строк три роки згiдно чинного законодавства.
з 2011р. по 2023 рiк -  начальник вiддiлу реалiзацiї та супроводу ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми"	06.04.2023
3 роки	Ні	
6	Член Ради директорiв, виконавчий директор з виробництва систем управлiння	Пуцько Володимир Васильович			1978	вища	22	ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми", код 24560488
Рiшенням чергових загальних  зборiв акцiонерiв ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми" вiд 06.04.2023р. на пiдставi особистої заяви обрано членом Ради директорiв-виконавчим директором Пуцька Володимира Васильовича з 06 квiтня 2023 року на строк три роки згiдно чинного законодавства.
з 2011р. по 2023 рiк -  начальник виробничо-технiчного вiддiлу ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми"	06.04.2023
3 роки	Ні	
7	Член Ради директорiв, виконавчий директор з виробництва пальникiв	Лукацький Сергiй Леонiдович			1976	вища	27	ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми", код 24560488
Рiшенням чергових загальних  зборiв акцiонерiв ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми" вiд 06.04.2023р. на пiдставi особистої заяви обрано членом Ради директорiв-виконавчим директором Лукацького Сергiя Леонiдовича з 06 квiтня 2023 року на строк три роки згiдно чинного законодавства.
з 2018р. по 31.12.2020р. - заступник головного конструктора ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми", з 01.01.2021 по т2023 рiк - заступник головного конструктора - начальник iнженерно-виробничого вiддiлу ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми"	30.04.2023
3 роки	Ні	

Інформація щодо володіння посадовими особами акціями особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
							прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	
1	Голова Ради директорiв, Головний виконавчий директор	Оксак Олег Iванович			33	0,065329	33	0	

Організаційна структура
https://is-ntc.com/category/insha-informacziya/

3. Структура власності
https://is-ntc.com/category/insha-informacziya/

4. Опис господарської та фінансової діяльності
1.Належнiсть емiтента до будь-яких об'єднань пiдприємств, найменування та мiсцезнаходження об'єднання,  зазначаються опис дiяльностi об'єднання, функцiї та термiн участi емiтента у вiдповiдному об'єднаннi, позицiї емiтента в структурi об'єднання
Товариство не належить до будь-яких об'єднань пiдприємств. 

2.Cпiльна дiяльнiсть, яку емiтент проводить з iншими органiзацiями, пiдприємствами, установами, при цьому вказуються сума вкладiв, мета вкладiв (отримання прибутку, iншi цiлi) та отриманий фiнансовий результат за звiтний рiк по кожному виду спiльної дiяльностi
Товариство  не здiйснює спiльну дiяьнiсть з iншими органiзацiями та пiдприємствами.

3.Опис обраної облiкової полiтики (метод нарахування амортизацiї, метод оцiнки вартостi запасiв, метод облiку та оцiнки вартостi фiнансових iнвестицiй тощо)
Амортизацiя основних засобiв здiйснюється прямолiнiйним методом iз застосуванням дiапазону строкiв корисного використання (експлуатацiї), встановлених для кожного об'єкта основних засобiв.
Нарахування амортизацiї починається з мiсяця, наступного за мiсяцем, у якому актив став придатним для використання.
Амортизацiя малоцiнних необоротних матерiальних активiв (МНМА) i бiблiотечних фондiв нараховується в першому мiсяцi використання об'єкта у розмiрi 100 вiдсоткiв його вартостi.
Лiквiдацiйна вартiсть основних засобiв не розраховується, при амортизацiї використовується її нульове значення. 
До малоцiнних необоротних активiв вiдносяться активи зi строком корисного використання бiльше одного року та вартiстю менше 20 000 грн. 
Нарахування амортизацiї нематерiальних активiв здiйснюється протягом їх корисного використання, який встановлюється при визнаннi цього об'єкта активом (призарахуваннi на баланс), але не бiльше 10 рокiв. Строк корисного використання встановлюється окремо для кожного нематерiального активу.
Запаси визнавати активом, якщо iснує iмовiрнiсть того, пiдприємство отримає в майбутньому економiчнi вигоди, пов'язанi з їх використанням, та їх вартiсть може бути достовiрно визначена.
       Об'єкт основних засобiв вилучається з активiв (списується з балансу) у разi його вибуття внаслiдок безоплатної передачi або невiдповiдностi критерiям визнання активом. Фiнансовий результат вiд вибуття об'єктiв основних засобiв визначається вирахуванням з доходу вiд вибуття основних засобiв їх залишкової вартостi, непрямих податкiв i витрат, пов'язаних з вибуттям основних засобiв.
Фiнансовi iнвестицiї первiсно оцiнюються та вiдображаються у бухгалтерському облiку за собiвартiстю. Собiвартiсть фiнансової iнвестицiї складається з цiни її придбання, комiсiйних винагород, мита, податкiв, зборiв, обов'язкових платежiв та iнших витрат, безпосередньо пов'язаних з придбанням фiнансової iнвестицiї. 
Основнi види продукцiї або послуг, що їх виробляє чи надає емiтент, за рахунок продажу яких емiтент отримав 10 або бiльше вiдсоткiв доходу за звiтний рiк, у тому числi обсяги виробництва (у натуральному та грошовому виразi), середньо реалiзацiйнi цiни, суму виручки, окремо надається iнформацiя про загальну суму експорту, а також частку експорту в загальному обсязi продажiв, перспективнiсть виробництва окремих товарiв, виконання робiт та надання послуг; залежнiсть вiд сезонних змiн; про основнi ринки збуту та основних клiєнтiв; основнi ризики в дiяльностi емiтента, заходи емiтента щодо зменшення ризикiв, захисту своєї дiяльностi та розширення виробництва та ринкiв збуту; про канали збуту й методи продажу, якi використовує емiтент; про джерела сировини, їх доступнiсть та динамiку цiн; iнформацiю про особливостi стану розвитку галузi виробництва, в якiй здiйснює дiяльнiсть емiтент, рiвень впровадження нових технологiй, нових товарiв, його становище на ринку; iнформацiю про конкуренцiю в галузi, про особливостi продукцiї (послуг) емiтента; перспективнi плани розвитку емiтента; кiлькiсть постачальникiв за основними видами сировини та матерiалiв, що займають бiльше 10 вiдсоткiв у загальному обсязi постачання, у разi якщо емiтент здiйснює свою дiяльнiсть у декiлькох країнах, необхiдно зазначити тi країни, у яких емiтентом отримано 10 або бiльше вiдсоткiв вiд загальної суми доходiв за звiтний рiк 

4.Опис обраної полiтики щодо фiнансування дiяльностi емiтента, достатнiсть робочого капiталу для поточних потреб, можливi шляхи покращення лiквiдностi за оцiнками фахiвцiв емiтента
Полiтика пiдприємства, щодо фiнансування дiяльностi ПрАТ "IНФОРМСИСТЕМИ" направлена на полiпшення основних показникiв фiнансового стану, забезпечення власними обiговими коштами та їх збереження.
Робота, що проводилась була спрямована на полiпшення платiжної спроможностi пiдприємства, прискорення руху обiгових коштiв, ефективне використання грошових коштiв, недопущення понаднормативних залишкiв товарно-матерiальних цiнностей, постiйний контроль за станом дебiторської та кредиторської заборгованостi, недопущення простроченої заборгованостi.
Забезпечення власними обiговими коштами на пiдприємствi здiйснювалось за рахунок коштiв, якi надiйшли вiд реалiзацiї продукцiї власного виробництва. 
У 2024 роцi реалiзовано продукцiї на загальну суму 8802,7 тис.грн (27208,1 тис.грн у 2023 роцi, 26935,0 тис.грн у 2022 роцi).
Показник чистого прибутку (збиток) у 2024 роцi прибуток 154,0 тис.грн (2023 роцi прибуток 111,1тис.грн, збиток 1842,3 тис.грн у 2022 роцi) .
Поточної заборгованостi по кредитах банка немає в 2024 роцi.
Заборгованостi по заробiтнiй платi та до бюджету станом на 31.12.2024 р. немає.
Основними напрямками полiпшення роботи пiдприємства є  зменшення дебiторської заборгованостi та незавершеного виробництва, збiльшення обсягiв виробництва та реалiзацiї продукцiї та бiльш ефективне використання обiгових коштiв.

5.Опис полiтики емiтента щодо дослiджень та розробок, вказати суму витрат на дослiдження та розробку за звiтний рiк
В 2024 роцi проводились роботи з полiпшення якостi, технiчного рiвня, модернiзацiї продукцiї, що виготовляється, також випробування дослiдних зразкiв. Сума витрат склала 24,4 тис.грн.

6.У 2024 роцi, як i ранiше, основними споживачами продукцiї емiтента є дорожньо - будiвельнi обласнi та районнi органiзацiї та фiрми, якi спецiалiзуються на експлуатацiї, ремонтi та будiвництвi автомобiльних дорiг.
Загальний об'єм реалiзацiї продукцiї (товарiв, робiт, послуг) без ПДВ (чистий дохiд)  у 2024 роцi склав 7868,4 тис.грн.
Основними видами продукцiї, що виробляє ПрАТ НТЦ "IНФОРМСИСТЕМИ"  є:
- мiкропроцесорнi системи управлiння  асфальто-, грунто- та бетонозмiшувальнi установки рiзних модифiкацiй (об'єм реалiзацiї 855,0 тис. грн.,- 10,87% в загальному об'ємi);
- пальники промисловi автоматичнi (об'єм реалiзацiї 441,8 тис. грн., 5,61% в загальному об'ємi);
- виробництво iнструментiв та обладнання для вимiрювання i дослiдження (об'єм реалiзацiї 756,8 тис. грн.,9,62% в загальному об'ємi);
- послуги у сферi iнформатизацiї, роботи по монтажу, пуско-налагоджувальнi роботи, сервiсне обслуговування, ревiзiя i ремонту мiкропроцесорних систем управлiння i iншої готової продукцiї (об'єм реалiзацiї 3745,3 тис. грн., 47,60% в загальному об'ємi);
- реалiзацiя запасних частин до асфальто-, грунто- та бетонозмiшувальних установок, комплектуючих до готової продукцiї власного виробництва, iнших товаро-матерiальнiх цiнностей (об'єм реалiзацiї 2069,5 тис. грн., 26,30% в загальному об'ємi).
Загальна сума експорту продукцiї, товарiв, робiт, послуг за 2024г.- 3197,1 тис. грн., 40,63% в загальному об'ємi реалiзацiї.
Основнi ринки збуту у 2024 роцi:  Україна - 59,4%, Казахстан -23,6%, Грузiя - 16,2%, Польща - 0,8%.. 
Основнi клiєнти: Україна: ПрАТ "Кредмаш"- 41,2%, ТОВ "ГАРIЛIТ"- 8,4%, ТОВ "ДОРМАШ ГРУП"- 3,6%, ТОВ "РемдорГруп" - 9,7%, ТОВ Торговельна компанiя "ДОРСЕРВIС" - 3,8%, ТОВ "Сiмбо Капiтал"- 2,6% .
 Казахстан: ТОО "Stroy Group" - 13.7%, ТОО "СтройГруппРК" - 8,1%, ТОО АГРОДОР-18,8%.
 Грузiя: ООО "Блектоп"- 34%.
Постачальники: у загальному об'ємi закупiвель: резiденти, у тому числi:  ТОВ НВО "Баланс+Клуб" - 10,7%, ТОВ "IННОВАЦIЙНI РIШЕННЯ ПЛЮС" - 5,7%, ТОВ "Компанiя Проксис"- 2,5%, ПрАТ "Кредмаш"- 56%.

7.Товариство не є фiнансовою установою.

8.На виробництво i реалiзацiю продукцiї, робiт, послуг трохи впливає сезоннiсть. Це пов'язано iз специфiчнiстю продукцiї. Пiк реалiзацiї готової продукцiї i запаснiх частин доводиться на кiнець року i 1-й квартал. Пуско-налагоджувальнi роботи i сервiсне обслуговування вiдбувається, як правило, в 2 i 3 кварталi. Послуги у сферi iнформатизацiї носять регулярний характер протягом року.

9.Стратегiя подальшої дiяльностi емiтента щонайменше на рiк (щодо розширення виробництва, реконструкцiї, полiпшення фiнансового стану, опис iстотних факторiв, якi можуть вплинути на дiяльнiсть емiтента в майбутньому)
В 2025 роцi Товариство не планує розширення та реконструкцiї виробництва.

10.Основнi придбання або вiдчуження активiв за останнi п'ять рокiв. Якщо пiдприємство планує будь-якi значнi iнвестицiї або придбання, пов'язанi з його господарською дiяльнiстю, їх необхiдно описати, включаючи суттєвi умови придбання або iнвестицiї, їх вартiсть i спосiб фiнансування 
За останнiх 5 рокiв пiдприємство iнвестувало в придбання i модернiзацiю офiсної технiки i периферiї, придбання верстатiв, вимiрювальних приладiв, iнструментiв, ремонт будiвлi, а саме ремонт даху, розширення виробничих дiлянок. Значнi грошовi кошти були направленi на здобуття сертифiкатiв на продукцiю.
Капiтальнi iнвестицiї за 2024 рiк становили 703,0 тис. грн. (2023 рiк - 1238,0 тис. грн.), тобто зменьшилися на 43,21 %, у тому числi:
- основнi засоби: 688,6 тис. грн. (2023 р. - 963,5 тис. грн.);
- малоцiннi необоротнi матерiальнi активи: 0 тис.грн.( 2023 р.-5,8 тис. грн.);
- нематерiальнi активи :  14,4 тис.грн (2023 - 268,7 тис.грн.).

11.Основнi засоби емiтента, включаючи об'єкти оренди та будь-якi значнi правочини емiтента щодо них; виробничi потужностi та ступiнь використання обладнання; спосiб утримання активiв, мiсцезнаходження основних засобiв. Крiм того, необхiдно описати екологiчнi питання, що можуть позначитися на використаннi активiв пiдприємства, плани капiтального будiвництва, розширення або удосконалення основних засобiв, характер та причини таких планiв, суми видаткiв, у тому числi вже зроблених, опис методу фiнансування, прогнознi дати початку та закiнчення дiяльностi та очiкуване зростання виробничих потужностей пiсля її завершення
Середньорiчна первинна вартiсть основних засобiв та iнших необоротних матерiальних активiв за 2024 рiк складає 113297,2 тис.грн. Значних правочинiв у 2024 роцi щодо основних засобiв не здiйснювалось та не планується в 2025 роцi.  Капiтального будiвництва  з метою зростання виробничих потужностей не планується. Основнi засоби знаходяться за мiсцезнаходженням емiтента.
Придбання та оновлення основних засобiв (верстатiв, обладнання) здiйснюється тiльки за власний рахунок.

12.Проблеми, якi впливають на дiяльнiсть емiтента; ступiнь залежностi вiд законодавчих або економiчних обмежень
На дiяльнiсть емiтента впливають полiтичнi, фiнансово-економiчнi та  виробничо-технологiчнi фактори.

13.Вартiсть укладених, але ще не виконаних договорiв (контрактiв) на кiнець звiтного перiоду (загальний пiдсумок) та очiкуванi прибутки вiд виконання цих договорiв
Вартiсть укладених, але ще не виконаних договорiв (контрактiв) на кiнець звiтного перiоду складає 1822,0 тис.грн. (з ПДВ). Сума очiкуваного прибутку складе 54,7 тис.грн.

14.Cередньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв облiкового складу (осiб), середня чисельнiсть позаштатних працiвникiв та осiб, якi працюють за сумiсництвом (осiб), чисельнiсть працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу (дня, тижня) (осiб), фонду оплати працi. Крiм того, зазначаються факти змiни розмiру фонду оплати працi, його збiльшення або зменшення вiдносно попереднього року. Зазначається кадрова програма емiтента, спрямована на забезпечення рiвня квалiфiкацiї її працiвникiв операцiйним потребам емiтента
Середньооблiкова кiлькiсть працюючого персоналу -12(осiб),
середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв облiкового складу - 84(осiб),
середня чисельнiсть позаштатних працiвникiв та осiб, якi працюють за сумiсництвом  - 0 (осiб).
Фонд оплати працi, всього - 1702,0  тис. грн.
Вiдповiдно до ст. 13 Закону України "Про органiзацiю трудових вiдносин в умовах воєнного стану" вiд 15.03.2022р. № 2136-IХ та Указу Президента України "Про введення воєнного стану в Українi" вiд 24.02.2022р. № 64/2022 зi змiнами, внесеними Указом Президента України вiд 14.03.2022р. № 133/2022р. на пiдприємствi було видано Наказ №25 вiд 31.03.2022р. "Про призупинення дiї трудових договорiв працiвникiв пiдприємства". Через вiйськову агресiю Росiйської Федерацiї проти України, що унеможливлює надання та виконання роботи, з 1 квiтня 2022р. та до встановлення можливостi виконувати роботу, або завершення воєнного стану, з працiвниками пiдприємства було призупинено дiю трудових договорiв.
Вiдшкодування заробiтної плати, гарантiйних та компенсацiйних виплат i розмiр єдиного внеску на загальнообов'язкове державне соцiальне страхування, який пiдлягав би виплатi iз сум заробiтної плати та компенсацiйних виплат за час припинення дiї трудових вiдносин у повному обсязi було покладено на державу, що здiйснює вiйськову агресiю проти України. В разi виникнення необхiдностi, деякi працiвники залучаються до виконання невiдкладних робiт, щоб забезпечити функцiонування пiдприємства, але, як правило, такi роботи тривають декiлька днiв в мiсяцi. Таким працiвникам нараховується заробiтна плата за фактично вiдпрацьований час iз розрахунку мiнiмальної заробiтної плати, якщо б вони працювали повний мiсяць.
Пiдвищення квалiфiкацiї робiтникiв здiйснюється безпосередньо на робочих мiсцях iндивiдуально або по курсовiй формi навчання, також в навчальних закладах за укладеними договорами.

15.Будь-якi пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб, що мали мiсце протягом звiтного перiоду, умови та результати цих пропозицiй
В 2024 роцi пропозицiй щодо реоргацiзацiї з боку третiх осiб не надходило.

16.Iнша iнформацiя, яка може бути iстотною для оцiнки iнвестором фiнансового стану та результатiв дiяльностi емiтента, у тому числi, за наявностi, iнформацiю про результати та аналiз господарювання емiтента за останнi три роки у формi аналiтичної довiдки в довiльнiй формi
Аналiз дiяльностi пiдприємства за останнi три роки свiдчить про незначне покращення показникiв у 2024 роцi в порiвняннi з 2023 роком:
№
з/п	Найменування показника	                                  Роки
                   	                                        2022           2023      2024
1 Обсяг реалiзацiї товарної продукцiї (с ПДВ), тис.грн.
                                                                26935,0       27208,2  8802,7
2 Виробництво основних видiв продукцiї:			
2.1 Мiкропроцесорнi системи управлiння, шт                     7           2           3
2.2 Пальники промисловi автоматичнi                            11          7            1
3 Середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв, осiб     101         91           84
4 Фiнансовi результати вiд звичайної дiяльностi до оподаткування, тис.грн.:
   - прибуток		                                        (1842,3)       111,1        154,0
5 Валовi капiтальнi iнвестицiї, тис.грн.5                      846,3        963,5        688,6
Інформація про основні засоби (за залишковою вартістю)
Найменування основних засобів	Власні основні засоби, тис. грн	Орендовані основні засоби, тис. грн	Основні засоби, усього, тис. грн	
	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	
1. Виробничого призначення:	5 075,3	5 305,6	13,4	13,4	5 088,7	5 319	
  будівлі та споруди	3 746,2	4 176	13,4	13,4	3 759,6	4 189,4	
  машини та обладнання	208	132,4	0	0	208	132,4	
  транспортні засоби	1 098,3	988,3	0	0	1 098,3	988,3	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інші	22,8	8,9	0	0	22,8	8,9	
2. Невиробничого призначення:	0	0	0	0	0	0	
  будівлі та споруди	0	0	0	0	0	0	
  машини та обладнання	0	0	0	0	0	0	
  транспортні засоби	0	0	0	0	0	0	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інвестиційна нерухомість	0	0	0	0	0	0	
  інші	0	0	0	0	0	0	
Усього	5 075,3	5 305,6	13,4	13,4	5 088,7	5 319	
Додаткова інформація	Основнi засоби вiдображаються в облiку за фактичними витратами на їх придбання, доставку, встановлення, спорудження  виготовлення та iнших витрат. Iндексацiя балансової вартостi основних фондiв проводилась згiдно з механiзмами та iндексами, встановленими державними органами. 
 Придбанi (створенi) основнi засоби зараховуються на баланс товариства за первiсною вартiстю. 
При визначеннi строку корисного використання враховуються наступнi данi:
№ п/п  Група необоротних активiв	Строк корисного використання, рокiв
1.1  Будинки, споруди та передавальнi пристрої.    20
1.2. Машини та обладнання.	                         5
            З них комп'ютери, модеми, телефони, мiкрофони, рацiї, джерела безперебiйного живлення вартiсть яких 
     перевищує    20000 гривень	                  2
1.3. Iнструменти, прилади, iнвентар (меблi).            4
1.4.Iншi основнi засоби                                 12
1.5. Право постiйного користування землею	          5
1.6.   Бухгалтерськi програми                           5

Одиницею облiку основних засобiв є об'єкт основних засобiв. 
Амортизацiя основних засобiв нараховується iз застосуванням  прямолiнiйного методу, за яким рiчна сума амортизацiї визначається дiленням вартостi, яка амортизується, на строк корисного використання об'єкта основних засобiв. Лiквiдацiйна вартiсть основних засобiв не розраховується, при амортизацiї використовується її нульове значення. 
До малоцiнних необоротних активiв вiдносяться активи зi строком корисного використання бiльше одного року та вартiстю менше 20000 грн. 
Амортизацiя малоцiнних необоротних матерiальних активiв i бiблiотечних фондiв  нараховується в першому мiсяцi використання об'єкта 100 вiдсоткiв його вартостi.
Об'єкт основних засобiв вилучається з активiв (списується з балансу) у разi його вибуття внаслiдок безоплатної передачi або невiдповiдностi критерiям визнання активом. Фiнансовий результат вiд вибуття об'єктiв основних засобiв визначається вирахуванням з доходу вiд вибуття основних засобiв їх залишкової вартостi, непрямих податкiв i витрат, пов'язаних з вибуттям основних засобiв.
 Основнi засоби в фiнансовiй звiтностi вiдображаються за первiсною  або переоцiненою вартiстю.
Первiсна вартiсть  основних засобiв на 31 грудня 2024 року складає 13297,2 тис. грн.
Накопичений знос основних засобiв на 31 грудня 2024 року складає 7991,6 тис. грн.
Балансова вартiсть основних засобiв на 31 грудня 2024 року складає 5305,6 тис. грн.
Коефiцiєнт зносу основних засобiв на 31 грудня 2024 року складає  0,60	
Коефiцiєнт придатностi  основних засобiв на 31 грудня 2024 року складає 0,40
В 2024 роцi нарахована амортизацiя склала 458,2 тис. грн.
Зменшення корисностi в звiтному перiодi не вiдбувалось.
Основнi засоби у заставу не передавались.
Сума придбання основних засобiв за звiтний рiк становить 688,6 тис. грн.
Основнi засоби якi тимчасово не використовуються вiдсутнi. 
Повнiстю амортизованi основi засоби, якi використовуються складають 3698,8 тис.грн.
Основнi засоби, вилученi з експлуатацiї для продажу вiдсутнi.
Основнi засоби, отриманi за рахунок коштiв цiльового фiнансування вiдсутнi.
Товариство у 2024 роцi  орендувало основних засобiв у ПрАТ "Кредмаш" за балансовою вартiстю  на суму 13,4 тис. грн. 	

Інформація щодо вартості чистих активів
Найменування показника	За звітний період	За попередній період	
Розрахункова вартість чистих активів, тис.грн	9 391,2	9 237,2	
Статутний капітал, тис.грн	1 111,3	1 111,3	
Скоригований статутний капітал, тис.грн	1 111,3	1 111,3	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до розміру зареєстрованого статутного капіталу особи	845,06	831,21	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до вартості чистих активів за попередній звітний період	101,67	101,22	
Висновок	                                           Аналiз
вартостi чистих активiв в порiвнянностi з розмiром Статутного фонду
                          /капiталу/ ПрАТ  НТЦ "Iнформсистеми"  за 2024р.
тис. грн.
№ Показники    За перiод з 01.01.2024 по 31.12.2024р.
1. Активи пiдприємства:
1.A = ( роздiл 1+ роздiл 2 + роздiл 3 Активу балансу )	    A=17470,9
2. Пасиви пiдприємства:
П= ( роздiл 2+ роздiл 3 + роздiл 4+ роздiл 5 Пасиву балансу )   П=8079,7
3. Чистi активи пiдприємства:
ЧА=А-П	ЧА=9391,2
4. Статутний фонд /капiтал / товариства:
Ст. Капiтал = (загальна кiлькiсть акцiй )х (номiнальна вартiсть )     1111,3
5. Порiвняння вартостi чистих активiв з розмiром Статутного фонду /капiталу/:
ЧА>=Статутний фонд /капiтал/ (Ст. Капiтал )	9391,2 >= 1111,3 

Розрахунок чистих активiв Приватного акцiонерного товариства "Науково-технiчний центр "Iнформацiйнi системи" за 2024 рiк проведено у вiдповiдностi до Методичних рекомендацiй щодо визначення вартостi чистих активiв акцiонерних товариств, схвалених Рiшенням Державної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку вiд 17.11.2004 року № 485.
Розмiр статутного фонду /капiталу/ ПрАТ  НТЦ "Iнформсистеми" станом на 31.12.2024 року вiдповiдає вимогам положень частинi третiй статтi 155 Цивiльного кодексу України  i  в  повнiй мiрi  забезпечений  чистими  активами  пiдприємства.	

Інформація про зобов'язання та забезпечення особи
Види зобов’язань	Дата виникнення	Непогашена частина боргу (тис. грн)	Відсоток за користування коштами (відсоток річних)	Дата погашення	
Кредити банку	X	0	X	X	
у тому числі:		
Зобов’язання за цінними паперами	X	0	X	X	
у тому числі:		
за облігаціями (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за іпотечними цінними паперами (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за сертифікатами ФОН (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за векселями (всього):	X	0	X	X	
за іншими цінними паперами (у тому числі за деривативами) (за кожним видом):	X	0	X	X	
за фінансовими інвестиціями в корпоративні права (за кожним видом):	X	0	X	X	
Податкові зобов'язання	X	19,1	X	X	
Фінансова допомога на зворотній основі	X	2 560,3	X	X	
Інші зобов'язання та забезпечення	X	5 260,3	X	X	
Усього зобов'язань та забезпечень	X	7 839,7	X	X	

Інформація про осіб, послугами яких користується особа
Повне найменування або ім'я	ТОВ "Перший регiональний фондовий дiм"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Товариство з обмеженою відповідальністю	
Ідентифікаційний код юридичної особи	36865250	
Місцезнаходження	39600, Україна, Полтавська обл., м.Кременчук, пр.Свободи, 2	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	АЕ №286512	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	08.10.2013	
Міжміський код та телефон	(0536) 76-51-37	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	66.12 - Посередництво за договорами по цiнних паперах або товарах
64.99 - Надання iнших фiнансових послуг (крiм страхування та пенсiйного забезпечення), н.в.i.у.
66.19 - Iнша допомiжна дiяльнiсть у сферi фiнансових послуг, крiм страхування та пенсiйного забезпечення	
Вид послуг, які надає особа	Професiйна дiяльнiсть депозитарної установи	

Повне найменування або ім'я	ПАТ "Нацiональний депозитарiй України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Публічне акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30370711	
Місцезнаходження	04107, Україна, Київська обл., м.Київ, вул.Тропiнiна,7Г	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	АО1 №795373	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Шевченкiвська районна у м.Києвi державна адмiнiстрацiя	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	17.05.1999	
Міжміський код та телефон	(044) 363-04-00	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть
18.20 - Тиражування звуко-, вiдеозаписiв i програмного забезпечення
62.01 - Комп'ютерне програмування	
Вид послуг, які надає особа	Депозитарна дiяльнiсть	

Повне найменування або ім'я	Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Державне підприємство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21676262	
Місцезнаходження	03150, Україна, Київська обл., м.Київ, вул.Антоновича,51 офiс 1206	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	DR/00002/ARM	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	18.02.2019	
Міжміський код та телефон	(044) 498 38 15/16	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть
84.13 - Регулювання та сприяння ефективному веденню економiчної дiяльностi
62.02 - Консультування з питань iнформатизацiї	
Вид послуг, які надає особа	Iнформацiйнi послуги на фондовому ринку	

II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
№ з/п	Тип та/або клас акцій	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Кількість акцій, шт.	Номінальна вартість, грн	Права та обов'язки	Наявність публічної пропозиції та/або допуску до торгів на організованих ринках капіталу	Облік часток особи в обліковій системі часток	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	Акцiя проста бездокументарна iменна		50 513	22,00	Акцiонер має право: 
- брати участь в управлiннi Товариством у порядку, передбаченому цим Статутом, зокрема шляхом голосування на Загальних зборах акцiонерiв Товариства безпосередньо або через своїх представникiв, та шляхом участi в дiяльностi органiв управлiння Товариства, до складу яких вiн може бути обраним;
- брати участь в у розподiлi прибутку Товариства та одержувати його частку (дивiденди) у разi їх оголошення i виплати в порядку i способами, передбаченими законодавством України i цим Статутом;
- отримувати iнформацiю про дiяльнiсть Товариства у порядку та в межах перелiку, визначеному рiшенням Загальних зборiв та чинним законодавством;
- вносити пропозицiї на розгляд Загальних зборiв  та iнших органiв Товариства;
- вийти у встановленому порядку з Товариства: акцiонер вважається таким, який вибув з Товариства, у випадку продажу (передачi) ним всiх акцiй, власником яких вiн є;
- акцiонер має право продати всi або будь-яку частину належних йому акцiй в порядку, встановленому чинним законодавством;
- у разi емiсiї Товариством додаткових акцiй шляхом приватного розмiщення користуватися переважним правом на придбання додатково розмiщуваних акцiй Товариства в кiлькостi, пропорцiйнiй частцi належних акцiонеру простих акцiй у загальнiй кiлькостi простих акцiй, у порядку, встановленому законодавством (крiм випадку прийняття загальними зборами рiшення про невикористання такого права);
- вимагати обов'язкового викупу Товариством всiх або частини належних йому акцiй у випадку та порядку, передбаченому чинним законодавством та внутрiшнiми документами Товариства;
- у випадку лiквiдацiї Товариства, пiсля всiх обов'язкових виплат, отримати частину коштiв, що розподiляються лiквiдацiйною комiсiєю, пропорцiйно загальнiй номiнальнiй вартостi акцiй, що належать акцiонеру;
- у випадках, передбачених законодавством України, захищати в судовому порядку свої порушенi цивiльнi права, в тому числi вимагати вiд Товариства вiдшкодування збиткiв.
Акцiонери товариства не мають переважного права на придбання акцiй товариства,  якi  пропонуються їх  власником до продажу третiй особi.
Акцiонери зобов'язанi:
- виконувати вимоги положень цього Статуту, а також внутрiшнiх правил, процедур, регламентiв та iнших актiв внутрiшнього регулювання, прийнятими вiдповiдно до цього Статуту;
- виконувати рiшення  Загальних зборiв, iнших органiв Товариства;
- виконувати свої зобов'язання перед товариством, у тому числi пов'язанi з майновою участю;
- оплачувати акцiї у розмiрi, в порядку та засобами, що передбаченi Статутом акцiонерного товариства;
- не розголошувати комерцiйну таємницю та конфiденцiйну iнформацiю про дiяльнiсть товариства.
Акцiонери Товариства мають право укласти договiр мiж акцiонерами, за яким на акцiонерiв покладаються додатковi обов'язки, у тому числi обов'язок участi у Загальних  зборах, i передбачається вiдповiдальнiсть за недотримання умов таких договорiв. 	немає		

3. Цінні папери
Інформація про випуски акцій особи
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Найменування органу, що зареєстрував випуск	Міжнародний ідентифікаційний номер	Тип цінного папера	Форма існування та форма випуску	Номінальна вартість, грн	Кількість акцій, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Частка у статутному капіталі (у відсотках)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
02.06.2010	6/16/1/10	Полтавське тер. управлiння ДКЦПФР	UA4000073498	Акція проста бездокументарна іменна	Електронні іменні	22	50 513	1 111 286	100	
Додаткова інформація	Торгiвля акцiями Товариства на внутрiшнiх та зовнiшнiх ринках цiнних паперiв не здiйснюється, акцiї не включенi до лiстингу/делiстингу жодної фондової бiржi. Додаткового випуску акцiй не вiдбувалось.
Свiдоцтво про реєстрацiю випуску акцiй видане 21.04.2011р. в з'вязку iз змiною найменування Товариства
 вiдповiдно до ЗУ "Про акцiонернi товариства".	

Інформація про наявність у власності працівників особи акцій у розмірі понад 0,1 % розміру статутного капіталу
Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
					прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	
Оксак Олег Iванович			33	0,065329	33	0	
Будко Людмила Петрiвна			33	0,065329	33	0	
Усього			66	0,130658	66	0	

Інформація про загальну кількість голосуючих акцій та кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, а також кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій у випуску, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Загальна кількість голосуючих акцій, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі, шт.	
1	2	3	4	5	6	7	8	
02.06.2010	6/16/1/10	UA4000073498	50 513	1 111 286	50 513	0	0	
Додаткова інформація		

III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
Вид діяльності особи із зазначенням найменування та коду за КВЕД	Розмір доходу особи від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг), тис.грн	Відсоткове вираження по відношенню від сукупного доходу особи за результатами звітного року	
1	2	3	
26.20 - Виробництво комп'ютерiв i периферiйного устаткування	855	10,87	
25.61 - Виробництво iнструментiв i обладнання для вимiрювання, дослiджеення та навiгацiї	756,8	9,61	
28.21 - Виробництво духових шаф, печей i пiчних пальникiв	441,8	5,62	
62.01 - Комп'ютерне програмування	3745,3	47,6	
46.90 - Неспецiалiзована оптова торгiвля	2069,5	26,3	

2. Річна фінансова звітність
https://is-ntc.com/finansova-zvitnist-malogo-pidpryyemstva-stanom-na-31-12-2024-rik/

4. Твердження щодо річної інформації
Твердження щодо рiчної iнформацiї, а саме - офiцiйна позицiя осiб, якi здiйснюють управлiнськi функцiї та пiдписують рiчну iнформацiю емiтента (п.13 ч.3 ст. 40 Закону України "Про цiннi папери та фондовий ринок"). Наскiльки нам вiдомо, рiчна фiнансова звiтнiсть пiдготовлена вiдповiдно до Нацiональних стандартiв бухгалтерського облiку, що вимагаються згiдно iз Законом України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi", мiстить достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про стан активiв, пасивiв, фiнансовий стан, прибутки та збитки емiтента. Звiт керiвництва включає достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про розвиток i здiйснення господарської дiяльностi та стан емiтента разом з описом основних ризикiв та невизначеностей, з якими емiтент стикається у господарськiй дiяльностi .

5. Значні правочини та правочини із заінтересованістю
Інформація про прийняття рішення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинів
№ з/п	Дата прийняття рішення	URL-адреса вебсайту, на якій розміщена інформація	
1	2	3	
1	18.04.2024	https://is-ntc.com/vidomosti-pro-pryjnyattya-rishennya-pro-poperednye-nadannya-zgody-na-vchynennya-znachnyh-pravochyniv-za18-04-2024/	

IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від голови ради особи
В умовах воєнного стану Товариство продовжує виробництво систем управлiння серiї МСУ для асфальто та грунтозмiшувальних установок, пальникiв промислових автоматичних серiї ГГПа, ПКПа i ПРПа та надання iнформацiйних послуг.
	У зв'язку з воєнними дiями державнi програми з дорожнього будiвництва згорнутi, адже у прiоритетi оборона країни. Це суттєво позначилось на зменшеннi обсягiв виробництва та реалiзацiї продукцiї.
	Керiвництво Товариства не має намiру лiквiдувати пiдприємство або припинити його дiяльнiсть та докладає всiх зусиль, щоб вiдновити повноцiнну роботу пiдприємства, знайти замовлення вiд споживачiв на продукцiю i можливiсть її реалiзувати. Надiємось на взаєморозумiння та взаємодiю.
2. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від керівника особи
Вiйськова агресiя росiйської федерацiї проти України негативо позначилась на виробничо-фiнансової дiяльностi Товариства.
	Незважаючи на значне скорочення обсягiв виробництва та реалiзацiї продукцiї в 2024 роцi, планується продовжувати виробництво систем управлiння серiї МСУ для асфальто та грунтозмiшувальних установок, пальникiв промислових автоматичних серiї ГГПа, ПКПа i ПРПа та надання iнформацiйних послуг.
	Пiдприємство постiйно спiвпрацює зi споживачами, вивчає їх потреби, удосконалює продукцiю, що виготовляється. 	Надiємось на подальшу спiвпрацю та взаємовiдносини.

3. Інформація про розвиток та вірогідні перспективи подальшого розвитку особи
Вiрогiднi перспективи подальшого розвитку Товариства в цiлому залежать вiд загального економiчного стану країни, полiпшення платоспроможностi пiдприємств, тому на даний час керiвництво не має змоги прогнозувати вiрогiднi перспективи подальшого розвитку Товариства бiльш, нiж на 12 мiсяцiв вiд звiтної дати. В наступному роцi Товариство планує займатись основними видами дiяльностi: виготовлення систем управлiння серiї МСУ для асфальто та грунтозмiшувальних установок, пальникiв промислових автоматичних серiї ГГПа, ПКПа i ПРПа та надання iнформацiйних послуг. В 2025 роцi не планується суттєвого розширення виробництва. Збiльшення обсягiв виробництва планується за рахунок виготовлення нових модифiкацiй систем управлiння серiї МСУ асфальтозмiшувальних установок, пальникiв промислових автоматичних та освоєння нових видiв продукцiї для дорожнього будiвництва.

4. Інформація про укладення деривативних контрактів або вчинення правочинів щодо деривативних цінних паперів емітентом (крім укладених / вчинених особою, яка провадить клірингову діяльність центрального контрагента, у межах провадження нею клірингової діяльності центрального контрагента), якщо це впливає на оцінку його активів, зобов'язань, фінансового стану і доходів або витрат
В 2024 роцi не укладались деривативи та не вчинялись правочини щодо похiдних цiнних паперiв емiтента.

1) Завдання та політика особи щодо управління фінансовими ризиками, у тому числі політика щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операції, для якої використовуються операції хеджування
Товариство здiйснює полiтику управлiння фiнансовими ризиками шляхом впровадження системи бюджетування, аналiзу грошових потокiв та монiторингу платiжного календарю з метою своєчасного погашення кредиторської заборгованостi i забезпечення достатностi грошових коштiв та розрахункiв. 

2) Схильність особи до цінових ризиків, кредитного ризику, ризику ліквідності та/або ризику грошових потоків
ПрАТ НТЦ "IНФОРМСИСТЕМИ", з метою зменшення кредитного ризику, веде дiяльнiсть з кредитоспроможними i надiйними контрагентами, мiнiмiзує авансовi платежi, виданi постачальникам. Товариство спiвпрацює з бiльшiстю покупцiв на довгостроковiй основi, тому ризики непогашення дебiторської заборгованостi вважаються незначними. Коливання цiн на сировину i матерiали, змiна курсу валют, змiни процентної ставки чинять незначний вплив на грошовi потоки та фiнансову дiяльнiсть Товариства в цiлому. Цiновий ринок лiквiдностi та ризик грошових потокiв є незначними.

1) звіт про корпоративне управління
Частина 1. Інформація про кодекс корпоративного управління, яким керується особа, та/або практику корпоративного управління особи, застосовувану понад визначені законодавством вимоги

Інформація про кодекс корпоративного управління, яким керується особа
	Прийнято рішення про застосування іншого кодексу	
Назва органу управління, яким прийнято рішення про затвердження застосування іншого кодексу	Загальнi збори акцiонерiв	
Дата прийняття рішення щодо затвердження застосування іншого кодексу	14.03.2025	
URL-адреса з текстом кодексу	https://is-ntc.com/kodeks-korporatyvnogo-upravlinnya/	

Інформація про практику корпоративного управління особи, застосовувану понад визначені законодавством вимоги
	Відповідність практики (Так/Ні)	Опис наявної практики/обґрунтування відхилення	
1. Цілі особи	
В статуті та/або внутрішніх документах особи визначена мета щодо створення довгострокової сталої цінності в інтересах особи та її стейкхолдерів	так	Товариство дiє з метою здiйснення пiдприємницької дiяльностi для одержання прибутку в iнтересах акцiонерiв товариства, максимiзацiї добробуту акцiонерiв у виглядi зростання ринкової вартостi акцiй товариства, а також отримання акцiонерами дивiдендiв.	
2. Акціонери та стейкхолдери	
Права акціонерів	так	Акцiонер має право: 
- брати участь в управлiннi Товариством у порядку, передбаченому цим Статутом, зокрема шляхом голосування на Загальних зборах акцiонерiв Товариства безпосередньо або через своїх представникiв, та шляхом участi в дiяльностi органiв управлiння Товариства, до складу яких вiн може бути обраним;
- брати участь в у розподiлi прибутку Товариства та одержувати його частку (дивiденди) у разi їх оголошення i виплати в порядку i способами, передбаченими законодавством України i цим Статутом;
- отримувати iнформацiю про дiяльнiсть Товариства у порядку та в межах перелiку, визначеному рiшенням Загальних зборiв та чинним законодавством;
- вносити пропозицiї на розгляд Загальних зборiв  та iнших органiв Товариства;
- вийти у встановленому порядку з Товариства: акцiонер вважається таким, який вибув з Товариства, у випадку продажу (передачi) ним всiх акцiй, власником яких вiн є;
- акцiонер має право продати всi або будь-яку частину належних йому акцiй в порядку, встановленому чинним законодавством;
- у разi емiсiї Товариством додаткових акцiй шляхом приватного розмiщення користуватися переважним правом на придбання додатково розмiщуваних акцiй Товариства в кiлькостi, пропорцiйнiй частцi належних акцiонеру простих акцiй у загальнiй кiлькостi простих акцiй, у порядку, встановленому законодавством (крiм випадку прийняття загальними зборами рiшення про невикористання такого права);
- вимагати обов'язкового викупу Товариством всiх або частини належних йому акцiй у випадку та порядку, передбаченому чинним законодавством та внутрiшнiми документами Товариства;
- у випадку лiквiдацiї Товариства, пiсля всiх обов'язкових виплат, отримати частину коштiв, що розподiляються лiквiдацiйною комiсiєю, пропорцiйно загальнiй номiнальнiй вартостi акцiй, що належать акцiонеру;
- у випадках, передбачених законодавством України, захищати в судовому порядку свої порушенi цивiльнi права, в тому числi вимагати вiд Товариства вiдшкодування збиткiв.
Акцiонери товариства не мають переважного права на придбання акцiй товариства,  якi  пропонуються їх  власником до продажу третiй особi.
Акцiонери зобов'язанi:
- виконувати вимоги положень цього Статуту, а також внутрiшнiх правил, процедур, регламентiв та iнших актiв внутрiшнього регулювання, прийнятими вiдповiдно до цього Статуту;
- виконувати рiшення  Загальних зборiв, iнших органiв Товариства;
- виконувати свої зобов'язання перед товариством, у тому числi пов'язанi з майновою участю;
- оплачувати акцiї у розмiрi, в порядку та засобами, що передбаченi Статутом акцiонерного товариства;
- не розголошувати комерцiйну таємницю та конфiденцiйну iнформацiю про дiяльнiсть товариства.
Акцiонери Товариства мають право укласти договiр мiж акцiонерами, за яким на акцiонерiв покладаються додатковi обов'язки, у тому числi обов'язок участi у Загальних  зборах, i передбачається вiдповiдальнiсть за недотримання умов таких договорiв. 	
Права міноритарних акціонерів	так	Мiноритарнi акцiонери надiленi  такими ж правами , як i всi iншi акцiонери	
1) загальні збори акціонерів	
Особи, які мають право брати участь у загальних зборах, мають можливість отримувати додаткову інформацію достатню, щоб сформувати поінформовану думку щодо всіх питань, які розглядатимуться під час загальних зборів не менше, ніж за 30 днів до дати їх проведення	так	З материалами по зборах можно ознайомитися на сайтi Товариства  або безпосередньо у особи, вiдповiдальної за порядок ознайомлення акцiонерiв iз документами, необхiдними для прийняття рiшень з питань проекту порядку денного Зборiв.	
Біографічні дані про кандидатів до складу органів управління, у тому числі про освіту та професійний досвід, розкриваються одночасно із повідомленням про проведення загальних зборів	так	Бiографiчнi данi про кандидатiв до складу органiв управлiння розкриваються в бюллетенi для кумулятивного голосування.	
Особи, які мають право брати участь у загальних зборах, мають можливість голосувати, а також отримувати матеріали, пов'язані із загальними зборами, дистанційно (за допомогою засобів електронного зв'язку тощо)	так	Вiд дати надсилання повiдомлення про проведення Зборiв до дати проведення Зборiв Товариство надає акцiонерам можливiсть ознайомитися з документами, необхiдними для прийняття рiшень з питань порядку денного шляхом направлення документiв акцiонеру на його запит, що надiйшов засобами електронної пошти на адресу, зазначену в повiдомленнi про проведення Зборiв	
Керівник, фінансовий директор, більшість членів ради (більшість невиконавчих директорів ради директорів) і зовнішній аудитор беруть участь у річних загальних зборах	так	Згiдно Статуту у загальних зборах акцiонерiв, за запрошенням особи, яка скликає загальнi збори, можуть брати участь iншi особи (не акцiонери).	
Особи, які мають можливість брати участь у загальних зборах, мають можливість ставити усні запитання стосовно питань порядку денного і отримувати відповіді на них	так	Ставити уснi запитання та отримувати вiдповiдi на них  акцiонери мають можливiсть безпосередньо у особи, вiдповiдальної за порядок ознайомлення акцiонерiв iз документами, необхiдними для прийняття рiшень з питань проекту порядку денного Зборiв	
Детальний регламент проведення загальних зборів визначено статутом та/або внутрішніми документами	так	Визначено Положенням по загальнi збори акцiонерiв 	
Протокол та рішення загальних зборів (включаючи кількість голосів, поданих "за" та "проти" кожного рішення), а також відповіді на ключові запитання, що були порушені під час загальних зборів, розкриваються протягом 5 робочих днів з дати проведення загальних зборів	так	Згiдно "Положення про загальнi збори акцiонерiв"  Протокол загальних зборiв протягом п'яти робочих днiв з дня його складення, але не пiзнiше 10 днiв з дати проведення загальних зборiв, розмiщується на веб-сайтi товариства.	
Адреса вебсайту особи забезпечує надання всієї інформації, яка необхідна акціонерам для сприяння їх участі у загальних зборах та інформування про рішення, ухвалені під час загальних зборів	так	https://is-ntc.com/dlya-akczioneriv-ta-stejkholderiv/	
2) взаємодія з акціонерами	
Радою затверджено та розкрито політику взаємодії з акціонерами, яка визначає параметри взаємовідносин між особою та її акціонерами	так	Визначено Положенням по загальнi збори акцiонерiв  та Статутом Товариства	
Створено відділ (функцію) з питань взаємодії з інвесторами/акціонерами, який відповідає на запити інвесторів та сприяє участі акціонерів в управлінні особою, а також забезпечує можливість для міноритарних акціонерів донести свої погляди до уваги ради	так	Визначено Положенням по загальнi збори акцiонерiв  та Статутом Товариства	
3) поглинання	
Радою визначено принципи, як вона діятиме у разі пропозиції щодо поглинання, зокрема:
а) не вчиняти дії щодо протидії поглинанню без відповідного рішення загальних зборів;
б) надавати акціонерам збалансований аналіз недоліків і переваг будь-якої пропозиції щодо поглинання;
в) загальні збори приймають остаточне рішення про схвалення або відхилення пропозицій щодо поглинання	ні	У разi надходження пропозицiї щодо поглинання, злиття, приєднання, подiлу, видiлу та перетворення акцiонерного товариства, всi дiї будуть здiйснюватися у вiдповiдностi до Законодавства України з прийняттям остаточного рiшення загальними зборами акцiонерiв	
4) інші стейкхолдери 	
Радою затверджено та розкрито політику взаємодії зі стейкхолдерами, яка визначає параметри взаємовідносин між особою та її стейкхолдерами	ні		
Особою визначено перелік своїх стейкхолдерів, зокрема і тих, з якими необхідно налагодити безпосередню взаємодію	так		
Особа розкриває звіт щодо аспектів взаємодії зі стейкхолдерами	ні		
5. Рада директорів	
Звіт ради директорів містить оцінку її діяльності, інформацію про внутрішню структуру, процедури, що застосовуються при прийнятті радою директорів рішень, у тому числі інформацію про вплив діяльності ради директорів на фінансово-господарську діяльність особи	так		
До складу ради директорів входять невиконавчі директори, більшість із яких становлять незалежні директори	ні	До складу Ради директорiв не  входять невиконавчi директори.	
Представники однієї зі статей становлять не менше 40 % від складу ради директорів	ні		
Посада керівника (головного виконавчого директора) особи та голови ради директорів відокремлені	ні		
Права та обов'язки виконавчих директорів та невиконавчих директорів, а також невиконавчих директорів між собою чітко розподілені згідно з внутрішніми документами особами	так	До складу Ради директорiв не  входять невиконавчi директори.Функцiональнi обов'язки кожного члена ради директорыв викладенi в укладених з ними контрактах	
Рада директорів утворила комітети з питань призначень, винагороди, аудиту, компетенція та порядок діяльності яких визначаються внутрішніми положеннями та більшість у яких становлять невиконавчі директори	ні	Комiтети не утворювалися.	
Більшість у складі комітетів з питань призначень, винагороди, аудиту становлять незалежні невиконавчі директори	ні	Комiтети не утворювалися.	
6. Винагорода	
Винагорода членів ради і виконавчого органу визначена на підставі та відповідає ринковим показникам у галузі для такого виду особи	так	Винагорода членiв Ради директорiв визначається в укладених з ними контрактами	
Розмір винагороди для виконавчого органу пов'язаний з результатами діяльності особи	ні	Запроваджена однорiвнева структура управлiння.	
Винагорода членів ради (невиконавчих директорів) є фіксованою та не залежить від досягнення особою фінансових показників	так	Розмiр винагороди виконавчих директорiв Ради директорiв  пов'язаний з результатами дiяльностi товариства.	
7. Розкриття інформації і прозорість	
В особі затверджена та оприлюднена політика щодо розкриття інформації, яка визначає інформацію, що її повинна розкривати особа	так	Згiдно Статуту Товариства.	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) здійснює нагляд за виконавчим органом (виконавчими директорами ради директорів) у підготовці фінансових звітів і забезпечуєскладання фінансових звітів особи відповідно до чинного законодавства та міжнародних стандартів фінансової звітності	ні	Запроваджена однорiвнева структура управлiння. Товариство складає фiнансовi звiти у вiдповiдностi до чинного законодавства.	
Адреса вебсайту особи містить окремий розділ, присвячений виключно питанням корпоративного управління	так	https://is-ntc.com/dlya-akczioneriv-ta-stejkholderiv/	
8. Система контролю і стандарти етики	
В особі створена система внутрішнього контролю, яка відповідає моделі концепції "трьох ліній захисту"	ні		
Рада (невиконавчі директори ради директорів) має механізми внутрішнього контролю особи, маючи змогу залучити внутрішнього аудитора та зовнішнього аудитора	так		
Функція комплаєнс та ризик-менеджменту підзвітна раді (невиконавчим директорам ради директорів)	ні		
В особі затверджено політику з питань управління ризиками	так	Кодекс корпоративного управлiння 	
В особі затверджено декларацію схильності до ризиків	ні		
Рада (невиконавчі директори ради директорів) розглядає звіт щодо управління ризиками	ні		
В особі затверджено та оприлюднено кодекс етики	так	Кодекс корпоративного управлiння 	
В особі забезпечено можливість анонімно і безпечно повідомляти про неправомірну чи неетичну поведінку	так	Кожен акцiонер має можливiсть повiдомити Товариство про неправомiрну та неетичну поведiнку.	
В особі затверджено та оприлюднено політику щодо запобігання корупції	ні		
В особі затверджено та оприлюднено політику щодо конфлікту інтересів, яка покриває такі питання:
a) конфлікту інтересів, запобігання і управління конфліктом інтересів;
б) правочинів із заінтересованістю;
в) інсайдерської торгівлі; та
г) зловживання службовим становищем	ні		
9. Оцінка корпоративного управління	
В особі формалізована процедура щорічної самооцінки членів ради	так	Щорiчний звiт Ради директорiв товариства на загальних зборах акцiонерiв.	
За результатами щорічної самооцінки членів ради розробляється план дій для підвищення ефективності роботи членів ради та практик корпоративного управління	так	Прийняття рiшення за наслiдками розгляду звiту Ради директорiв на загальних зборах акцiонерiв.	
Кожні три роки проводиться комплексна оцінка системи корпоративного управління із залученням незалежного зовнішнього експерта	ні		

Частина 2. Інформація про загальні збори акціонерів (учасників) та загальний опис прийнятих на таких зборах рішень: 1 (1)
Дата проведення	18.04.2024	
Спосіб проведення	X	очне голосування, місце проведення: Україна, м. Кременчук, проспект Свободи, 4, НТЦ (конференц-зал).
	електронне голосування
	опитування (дистанційно)	
Суб'єкт скликання	Рада директорiв Товариства Спосiб проведення загальних зборiв - згiдно статтi 59 чинного Закону України "Про акцiонернi товариства"	
Питання порядку денного та прийняті рішення:	
Перелiк питань порядку денного та прийнятi рiшення.
1.Обрання головуючого та  секретаря загальних зборiв акцiонерiв.
Прийняте рiшення: Обрати для проведення загальних зборiв акцiонерiв Товариства головуючим зборiв обрати Будко Людмилу Петрiвну, секретарем - Оксак Вiкторiю Анатолiївну.
2.Затвердження порядку денного i регламенту.
Прийняте рiшення: Затвердити запропонований  порядок  проведення загальних зборiв акцiонерiв, загальнi збори акцiонерiв провести без перерви, на виступи по питанню порядку денного надається до 10 хв., та на запитання до 5 хв. Голосування з питань порядку денного Зборiв Товариства проводити за принципом: одна голосуюча акцiя - один голос.
3.Затвердження звiту Ради директорiв за 2023 рiк та визначення основних напрямкiв дiяльностi товариства на 2024 рiк. Прийняття рiшення за наслiдками розгляду звiту Ради директорiв.
Прийняте рiшення: Затвердити звiт правлiння про пiдсумки фiнансово - господарської дiяльностi товариства за 2023 рiк. Затвердити основнi напрямки дiяльностi на 2024 рiк
4.Затвердження рiчного звiту Товариства i розподiлу прибутку та вирiшення питання про виплату дивiдендiв за 2023 рiк. Затвердження рiчної iнформацiї Товариства за 2023 рiк.
Прийняте рiшення: Рiчний звiт Товариства та розподiл прибутку за 2023 рiк затвердити. За поточними результатами фiнансової дiяльностi в 2024 роцi використовувати кошти вiдповiдно з кошторисом за кожним напрямком дiяльностi. Направити 100% прибутку поточного перiоду на розвиток матерiально-технiчної бази Товариства. Дивiденди за пiдсумками роботи за 2023 рiк не нараховувати  та не виплачувати. Рiчну iнформацiю Товариства за 2023 рiк - затвердити.
5.Прийняття рiшення про надання згоди на вчинення значних правочинiв, щодо вчинення яких є заiнтересованiсть.
Прийняте рiшення: Надати згоду на вчинення значних правочинiв, щодо вчинення яких є заiнтересованiсть.
6.Прийняття рiшення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинiв. Прийняття рiшення про отримання кредитiв та/або овердрафтiв в банкiвських установах.
Прийняте рiшення: 1. Надати повноваження Радi директорiв на вчинення значних правочинiв граничною вартiстю до 95000000 (дев'яносто п'ять мiльйонiв) грн., що має право проводити Товариство протягом одного року з дати прийняття такого рiшення, а саме: щодо укладання договорiв страхування, перестрахування, поставки, послуг, продаж i придбання товарiв, нерухомостi, купiвлi-продажу цiнних паперiв, рухомого або нерухомого майна, активiв, обмiну, оренди, позики, доручення, банкiвського вкладу, гарантiї, кредиту i iнших правових дiй, пов'язаних з предметом дiяльностi Товариства або веденням його господарської дiяльностi. 
2.Надати повноваження Радi директорiв Товариства на прийняття рiшення щодо отримання кредитiв та/або овердрафтiв в АТ "УКРСИББАНК", АТ КБ "ПРИВАТБАНК", АТ "Полтава-банк", та iнших банкiвських чи кредитних установах строком не бiльше  нiж 36 мiсяцiв, в сумi, що не перевищує 5 000 000 (п'ять  мiльйонiв) грн., та процентною ставкою, що не перевищує 24 вiдсотка рiчних. 
3.Надати повноваження на пiдписання договорiв на вищевказанi правочини та на отримання кредитiв та/або овердрафтiв в вищевказаних установах Головному виконавчому директору Оксаку Олегу Iвановичу, або уповноваженiй Радою директорiв особi.
	
URL-адреса протоколу загальних зборів:	https://is-ntc.com/protokol-zagalnyh-zboriv-%e2%84%961-vid-18-04-2024/	

Частина 4. Рада
Персональний склад ради та її комітетів
Ім'я члена ради, строк повноважень у звітному періоді	РНОКПП	УНЗР	Голова/ заступник голови ради		Голова / член комітету ради	
				Назва комітету - 1	Назва комітету - 2	Назва комітету - 3	
Оксак Олег Iванович (з 06.04.2023 р. на три роки)			X				
Бажинов Iван Харитонович (з 06.04.2023 р. на три роки)							
 Райський Олександр Юхимович  (з 06.04.2023 р. на три роки)							
Кузьмiна Наталiя Анатолiївна (з 06.04.2023 р. на три роки)							
Лейко Василь Васильович (з 06.04.2023 р. на три роки)							
Лукацький Сергiй Леонiдович (з 06.04.2023 р. на три роки)							
Пуцько Володимир Васильович (з 06.04.2023 р. на три роки)							

Інформація про проведені засідання ради та загальний опис прийнятих рішень
Кількість засідань ради у звітному періоді:	3	
з них очних:	3	
з них заочних:	0	
Опис ключових рішень ради:	За звiтний перiод було проведено 3 засiдання Ради директорiв, на яких розглядалися такi питання: аналiз фiнансової дiяльностi, звiти виконавчих директорiв, пiдготовка та проведення загальних зборiв акцiонерiв, ухвалення бюджету, затвердження графiкiв роботи, аналiз виконання робiт з договору з ПрАТ "Кредмаш", розгляд листiв та пропозицiй.	

Звіт ради
Звiт Ради директорiв ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми"
про фiнансово-господарську дiяльнiсть товариства за 2024 рiк та основнi напрямки дiяльностi у 2025 роцi
Пiдсумки нашої роботи у 2024 роцi характеризуються такими показниками:
Загальний обсяг реалiзацiї за 2024 рiк становить 10 млн. 232,8 тис. грн., що менш нiж у 2023 роцi (28 млн. 356,5,0 тис. грн.)
Нами реалiзовано:
Мiкропроцесорнi системи керування	3 (2 у 2023 роцi)
Пальники	1 (7 у 2023 роцi)
Вимiрники рiвня, прилади	67 (133 у 2023 роцi)
Разом одиниць продукцiї	71 (142 у 2023 роцi)

Випуск мiкропроцесорних систем, приладiв, пальникiв зменшився i становив близько 2 млн. 411,5 тис. грн  (проти близько 8 млн. 566,6 тис. грн. у 2023 роцi.)
Обсяг реалiзацiї послуг становив - 4 млн. 39,1 тис. грн., (у тому числi послуги для ПрАТ "Кредмаш" 1 млн. 407,0 тис. грн.) (2023 - 1 млн. 325,1 тис. грн.)
Реалiзацiя ТМЦ (з/частини) зменшилася i склала 2 млн.352,1 тис. грн. проти 16 млн.31,5 грн. 2023 року.
Валюта балансу становить - 17 млн. 470,9 тис. грн. (2023 р. - 17 млн. 980,4 тис. грн.)
У 2024 роцi на оплату працi та податки витрачено 2 млн. 40,6 тис. грн. (2023 - 4 млн. 719,7 тис. грн.), що становить - 19,9 % вiд загального обсягу реалiзацiї (2023 р. - 16,6 %).
Капiтальнi iнвестицiї за 2024 рiк становили 703,0 тис. грн. (2023 рiк - 1238,0 тис. грн.), тобто зменшилися, у тому числi:
- основнi засоби: 688,6 тис. грн. (2023 р. -  963,5тис. грн.);
- малоцiннi необоротнi матерiальнi активи: 0 тис.грн.(2023 р.- 5,8  тис. грн.);
- нематерiальнi активи : 14,4 тис.грн. (2023 - 268,7 тис.грн.).
Пiдбиваючи пiдсумки нашої фiнансової дiяльностi, слiд зазначити, що у 2024 роцi ми спрацювали зi прибутком 154,0 тис. грн.
Додатково про наш фiнансовий стан ви почуєте у виступi головного бухгалтера, а я коротко зупинюся на нашiй роботi.
У звiтному роцi Рада директорiв Товариства працювала за затвердженим планом та в повному складi 7 осiб.
За звiтний перiод було проведено 3 засiдання Ради директорiв, на яких розглядалися такi питання: аналiз фiнансової дiяльностi, звiти виконавчих директорiв, пiдготовка та проведення загальних зборiв акцiонерiв, ухвалення бюджету, затвердження графiкiв роботи, аналiз виконання робiт з договору з ПрАТ "Кредмаш", розгляд листiв та пропозицiй.
Стратегiчним завданням на 2025 рiк  залишається розширення ринкiв збуту, розробка та впровадження нових видiв продукцiї, а також:
- забезпечення виконання чинних програм, спрямованих на стабiлiзацiю роботи пiдприємства, пiдвищення якостi продукцiї та послуг, зменшення витрат та збiльшення прибутку;
- завершення розпочатих розробок з систем управлiння та пальникiв, проведення промислових випробувань та пiдготовка виробництва для їх серiйного випуску;
- полiпшення роботи вiддiлу маркетингу для розширення збуту нашої продукцiї та збiльшення продажiв, т.к. це є запорукою успiшного функцiонування пiдприємства;
- оптимiзацiя цiноутворення як ефективного iнструменту маркетингу;
- активiзувати роботу по розширенню збуту продукцiї та послуг Товариства в Казахстан, Грузiю та iншi країни;
- забезпечення належного виконання всього комплексу завдань та послуг у сферi iнформацiйних технологiй, що встановленi у Генеральному договорi мiж ПрАТ НТЦ "Iнформсистеми" та ПрАТ "Кредмаш".
Пропоную затвердити цi основнi напрямки дiяльностi НТЦ "Iнформсистеми" на 2025 рiк.
Хочеться висловити впевненiсть, що з поставленими завданнями ми успiшно впораємось.
Бажаю всiм нам подальшої плiдної роботи. Дякую за увагу.

Частина 8. Інформація щодо осіб, які прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцій особи
Ім'я або повне найменування акціонера	РНОКПП	УНЗР	Розмір значного пакета акцій	Розмір пакета акцій, що знаходиться в прямому та (опосередкованому) володінні	
Приватне акцiонерне товариство "Кременчуцький завод дорожнiх машин"			46,243541	46,243541	
Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "ЄВРОАВТОМАТИЗАЦIЯ			53,625799	53,625799	
Оксак Олег Iванович			0,0653	31,538	
Райський Олесандр Юхимович			0	10,27	
Бажинов Iван Харитонович			0	10,27	

3. Дивідендна політика
Наявність затвердженого внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	так	
Назва внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	Статут Товариства	
Назва органу, який прийняв рішення про затвердження внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	Загальнi збори Товариства	
Дата та номер рішення про затвердження внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	06.04.2023 Протокол №1	
Опис ключових положень внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	1. Рiшення про виплату дивiдендiв та їх розмiр за простими акцiями приймається Загальними зборами Товариства.
Виплата дивiдендiв здiйснюється один раз на рiк з чистого прибутку звiтного року та/або нерозподiленого прибутку в обсязi, встановленому рiшенням Загальних зборiв Товариства, у строк не пiзнiше шести мiсяцiв з дня прийняття Загальними зборами рiшення про виплату дивiдендiв.
Дивiденди виплачуються на акцiї, звiт про результати розмiщення яких зареєстровано у встановленому законодавством порядку. Товариство виплачує дивiденди виключно грошовими коштами.
2. Товариство не має права приймати рiшення про виплату дивiдендiв та здiйснювати виплату дивiдендiв за простими акцiями у випадках, передбачених чинним законодавством.
3. Для кожної виплати дивiдендiв рiшенням Загальних зборiв Товариства встановлюється дата складення перелiку осiб, якi мають право на отримання дивiдендiв, порядок та строк виплати дивiдендiв, також спосiб повiдомлення акцiонерiв про дату, розмiр, порядок та строк виплати дивiдендiв.
Перелiк осiб, якi мають право на отримання дивiдендiв, складається в порядку, встановленому законодавством про депозитарну систему України. 
Дата складення перелiку осiб, якi мають право на отримання дивiдендiв, не може бути встановлена ранiше, нiж через 10 робочих днiв пiсля прийняття рiшення про виплату дивiдендiв.
Товариство повiдомляє особам, якi мають право на отримання дивiдендiв, про дату, розмiр, порядок та строк їх виплати шляхом розмiщення повiдомлення на власному веб-сайтi Товариства упродовж 20 календарних днiв пiсля прийняття рiшення про виплату дивiдендiв.
4. У разi вiдчуження акцiонером належних йому акцiй  пiсля  дати складення перелiку осiб,  якi мають право на отримання дивiдендiв, але ранiше дати виплати дивiдендiв,  право на отримання дивiдендiв залишається в особи, зазначеної у такому перелiку.
5. Дивiденди за простими акцiями виплачуються у спосiб, дозволений чинним законодавством України та передбачений у рiшеннi Загальних зборiв Товариства. На суму не отриманих акцiонерами дивiдендiв проценти не нараховуються.	

5. Перелік посилань на внутрішні документи особи, що розміщені на вебсайті особи
№ з/п	Назва внутрішнього документа	Опис ключових питань, які регулюються внутрішнім документом	URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено внутрішній документ	
1	2	3	4	
1	Кодекс корпоративного управлiння	1. Кодекс корпоративного управлiння (далi - Кодекс) Приватного акцiонерного товариства "Науково-технiчний центр "Iнформацiйнi системи" (далi - Товариство) розроблено вiдповiдно до положень Цивiльного кодексу України, Законiв України "Про акцiонернi товариства", "Про ринки капiталу та  органiзованi  товарнi ринки", Статуту  Товариства, положень Товариства  Про загальнi збори акцiонерiв, Про Раду директорiв, iнших внутрiшнiх положень Товариства, враховувалися положення Кодексу корпоративного управлiння, затвердженого Нацiональною комiсiєю з цiнних паперiв та фондового ринку.
2. Кодекс  спрямований на формування прозорої та ефективної моделi корпоративного управлiння в Товариствi шляхом координацiї системи взаємовiдносин мiж акцiонерами та менеджментом Товариства, зовнiшнiми структурами та iншими зацiкавленими особами.
3. Товариство проголошує про дотримування у своїй дiяльностi принципiв, викладених у Кодексi корпоративного управлiння товариства.	https://is-ntc.com/kodeks-korporatyvnogo-upravlinnya/	

VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року
2. Особлива інформація
№ з/п	Вид особливої інформації	Дата розкриття інформації	URL-адреси, за якими розміщена інформація, яка розкривалася протягом звітного року	
1	2	3	4	
1	Відомості про прийняття рішення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинів
ОПИС:1. Надати повноваження Радi директорiв на вчинення значних правочинiв граничною вартiстю до 95000000 (дев'яносто п'ять мiльйонiв) грн., що має право проводити Товариство протягом одного року з дати прийняття такого рiшення, а саме: щодо укладання договорiв страхування, перестрахування, поставки, послуг, продаж i придбання товарiв, нерухомостi, купiвлi-продажу цiнних паперiв, рухомого або нерухомого майна, активiв, обмiну, оренди, позики, доручення, банкiвського вкладу, гарантiї, кредиту i iнших правових дiй, пов'язаних з предметом дiяльностi Товариства або веденням його господарської дiяльностi. 
2.Надати повноваження на пiдписання договорiв на вищевказанi правочини та на отримання кредитiв та/або овердрафтiв в вищевказаних установах Головному виконавчому директору Оксаку Олегу Iвановичу, або уповноваженiй Радою директорiв особi.
3.Надати повноваження Радi директорiв Товариства на прийняття рiшення щодо отримання кредитiв та/або овердрафтiв в АТ "УКРСИББАНК", АТ КБ "ПРИВАТБАНК", АТ "Полтава-банк", та iнших банкiвських чи кредитних установах строком не бiльше  нiж 36 мiсяцiв, в сумi, що не перевищує 5 000 000 (п'ять  мiльйонiв) грн., та процентною ставкою, що не перевищує 24 вiдсотка рiчних. 
4.Надати повноваження на пiдписання договорiв на вищевказанi правочини та на отримання кредитiв та/або овердрафтiв в вищевказаних установах Головному виконавчому директору Оксаку Олегу Iвановичу, або уповноваженiй Радою директорiв особi.	19.04.2024	https://is-ntc.com/vidomosti-pro-pryjnyattya-rishennya-pro-poperednye-nadannya-zgody-na-vchynennya-znachnyh-pravochyniv-za18-04-2024/	

Фінансова звітність
малого підприємництва
КОДИ	
Дата (рік, місяць, число)	2025.01.01	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Науково-технiчний центр "Iнформацiйнi системи"	за ЄДРПОУ	24560488	
Територія	 	за КАТОТТГ	UA53020110010031694	
Організаційно-правова форма господарювання	Акціонерне товариство	за КОПФГ	230	
Вид економічної діяльності	Виробництво комп'ютерів і периферійного устатковання	за КВЕД	26.20	
Середня кількість працівників, осіб: 12
Одиниця виміру: тис.грн. з одним десятковим знаком
Адреса, телефон: 39600, Полтавська обл., мiсто Кременчук, проспект Свободи, будинок 4, (0536)741386, (0536)765070
1. Баланс
на 31.12.2024 p.
Форма №1-м
Код за ДКУД	1801006	
Актив	Код рядка	На початок звітного року	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
I. Необоротні активи				
Нематеріальні активи	1000	333,1	220,6	
    Первісна вартість	1001	841,8	364,3	
    Накопичена амортизація	1002	(508,7)	(143,7)	
Незавершені капітальні інвестиції	1005	0	0	
Основні засоби	1010	5075,3	5305,6	
    первісна вартість	1011	12608,6	13297,2	
    знос	1012	(7533,3)	(7991,6)	
Довгострокові біологічні активи 	1020	0	0	
Довгострокові фінансові інвестиції	1030	37,8	37,8	
Інші необоротні активи	1090	0	0	
Усього за розділом I	1095	5446,2	5564	
II. Оборотні активи				
Запаси:	1100	10237,1	9702,7	
    у тому числі готова продукція	1103	509	521	
Поточні біологічні активи	1110	0	0	
Дебіторська заборгованість за товари, роботи, послуги	1125	539,8	1179,2	
Дебіторська заборгованість за розрахунками з бюджетом	1135	9,3	33,6	
    у тому числі з податку на прибуток	1136	0	0	
Інша поточна дебіторська заборгованість	1155	528,4	528,6	
Поточні фінансові інвестиції	1160	0	0	
Гроші та їх еквіваленти	1165	734,1	130,9	
Витрати майбутніх періодів	1170	37,8	25,8	
Інші оборотні активи	1190	447,7	306,1	
Усього за розділом II	1195	12534,2	11906,9	
III. Необоротні активи, утримувані для продажу, та групи вибуття	1200	0	0	
Баланс	1300	17980,4	17470,9	

Пасив	Код рядка	На початок звітного року	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
I. Власний капітал				
Зареєстрований (пайовий) капітал	1400	1111,3	1111,3	
Додатковий капітал	1410	0	0	
Резервний капітал	1415	277,8	277,8	
Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	1420	7848,1	8002,1	
Неоплачений капітал	1425	(0)	(0)	
Усього за розділом I	1495	9237,2	9391,2	
II. Довгострокові зобов`язання, цільове фінансування та забезпечення	1595	240	240	
III. Поточні зобов'язання				
Короткострокові кредити банків	1600	0	0	
Поточна кредиторська заборгованість за: довгостроковими зобов'язаннями	1610	0	0	
    товари, роботи, послуги	1615	511,7	447,1	
    розрахунками з бюджетом	1620	31,9	19,1	
    у тому числі з податку на прибуток	1621	0	0	
    розрахунками зі страхування	1625	33,9	15,7	
    розрахунками з оплати праці	1630	130,5	225,6	
Доходи майбутніх періодів	1665	0	0	
Інші поточні зобов'язання	1690	7795,2	7132,2	
Усього за розділом III	1695	8503,2	7839,7	
IV. Зобов'язання, пов'язані з необоротними активами, утримуваними для продажу, та групами вибуття	1700	0	0	
Баланс	1900	17980,4	17470,9	

2. Звіт про фінансові результати
за 2024 рік
Форма №2-м
Код за ДКУД	1801007	
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Чистий дохід від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	2000	7868,4	23271	
Інші операційні доходи	2120	1228,1	997,4	
Інші доходи	2240	0	0	
Разом доходи (2000 + 2120 + 2240)	2280	9096,5	24268,4	
Собівартість реалізованої продукції (товарів, робіт, послуг)	2050	(4330,3)	(19114,1)	
Інші операційні витрати	2180	(4612,2)	(5033,3)	
Інші витрати	2270	(0)	(9,9)	
Разом витрати (2050 + 2180 + 2270)	2285	(8942,5)	(24157,3)	
Фінансовий результат до оподаткування (2280 - 2285)	2290	154	111,1	
Податок на прибуток	2300	(0)	(0)	
Чистий прибуток (збиток) (2290 - 2300)	2350	154	111,1	

Керівник				Оксак Олег Iванович

Головний бухгалтер			Кузьмiна Наталiя Анатолiївна